113學年度第一學期

女生宿舍舊生開宿期程公告

時間

•113年8月24日(六)下午03:00起

報到

- 8/24(六) 下午03:00~下午06:009/7(六)、9/8(日)中午12:00~下午06:00攜帶證件至樸軒一樓大廳辦理入住報到。
- 非上述時間請攜帶證件至警衛室辦理入住報到。

注意事項

- 1、行李領取請參閱「行李寄放室期程公告」
- 2、暑宿生有 113學年度住宿者亦可於8/24(六) 舊生開宿時間辦理入住。

First Semester of the 113th Academic Year

Announcement of the Check-In Schedule for former Female Students

time

• 113/8/24 (Sat.) 03:00 p.m.

Check-in

- •8/24 (Sat.) 03:00 p.m. ~.06:00 p.m. 9/7(Sat.) 9/8(Sun.)12:00 p.m. ~ 06:00 p.m. Bring your identification to the lobby on the first floor of the Pu-Xuan to check in
- At times other than those mentioned above, please bring your identification to the guard room to check in.

Notice

- 1 · Please refer to the <u>Announcement about Store</u> <u>Room for Female Dormitory</u> for luggage retrieval.
- 2 Students who live in summer vacation and also residing for the 113th academic year may also check in on 8/24 (Sat.)during the returning students' check-in time.